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Hantering av sekretessbelagda handlingar i
kommunhuset Skogsbo, särskilt i
posthanteringen
Sekretessen är till för att skydda berörda människors personliga förhållanden från otillbörlig
insyn. Om detta finns mycket skrivet i offentlighets- och sekretesslag (2009:400). De korta
utdragen nedan finns i 26 kapitlet resp. 32 kapitlet (i 23 kapitlet återfinns bestämmelser om
sekretess i all skolverksamhet).

1 Sekretess gäller inom socialtjänsten för uppgift om en enskilds personliga förhållanden, om
det inte står klart att uppgiften kan röjas utan att den enskilde eller någon närstående till denne
lider men.

4 § Sekretess gäller hos överförmyndare eller överförmyndarnämnd i ärende enligt föräldrabalken
för uppgift om en enskilds personliga eller ekonomiska förhållanden, om det inte står klart att
uppgiften kan röjas utan att den enskilde lider skada eller men.

1 lagens 5 kap. finns bestämmelser om registrering av allmänna handlingar. Socialtjänstlagen il
kap. 5 §: Handlingar som rör enskildas personliga förhållanden skall förvaras så att obehöriga
inte får tillgång till dem.

NVP har i sitt senaste nummer en artikel med rubriken “Ilska mot slarvig posthantering”, där
nuvarande hantering av sekretessbelagd post ifrågasätts
http: / /www.nvp.se /Varrndo /Varmdo /Ilska-mot-slarvig-posthantering/). Den fråga som
särskilt kvarstår är hur socialtjänstens post hanteras.

För att få mera klarhet har jag dels kontaktat den förbundsjurist på SKL som är specialiserad på
offentlighets- och sekretesslagen, dels en jurist på JO. De svar som jag fick kunde sammanfattas:
Lagstiftningen ger inte detaljerade föreskrifter. Utgångspunkten är dock att allmänna handlingar
snarast ska registreras. När det gäller sekretessbelagda handlingar ska de ordnas så att obehöriga
inte kan komma åt dem. Det bör finnas skriftliga rutiner för hur posthanteringen ska skötas. Ett
praktiskt förslag som jag fick var att sekretessärenden kunde placeras i stängda ytterkuvert som
sedan läggs i postfacken.

Det oroar mig att varken tjänstemän eller politiker verkar se något problem med hanteringen av
sekretesspost i Skogsbo. Därför vill jag ställa följande fråga till dig:

Kommer du att se till att snarast säkra rutiner skapas för hanteringen av all post i
Skogsbo som omfattas av offentlighets- och sekretesslagen?

Nils-Erik Särnbrink (5)
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Om mötesrummet Värmdösalen
Det har ifrågasatts det lämpliga i att investera i en sanimanträdeslokal i Gustavsberg då det redan
fmns flera sådana lokaler i samhället. Många har menat att pengarna skulle kunna ha använts till
mer angelägna investeringar såsom till exempel en eller flera ordentliga lekparker i kommunen.
Nu har emellertid investeringen gjorts och då undrar jag hur mycket det hela har kostat
skattebetalarna/värmdöborna.

Min fråga till dig lyder således som följer:

Hur mycket har den nya sammanträdeslokalen vid kommunhuset kostat? (Har
slutreglering ännu inte skett så går det bra att lämna besked om de hittillsvarande
kostnaderna med en prognos om de kvarvarande kostnaderna).

Henrik Paulsen (S)
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